
 

 

Classified as Business 

 
Dagsorden 
 

Emne Landsbylaugsmøde i DSG 
Dato 20. oktober 2020 - kl. 18.30 
Sted Hos Irene 
Indkaldte Roy Hansen, Jens Christensen, Christopher Mose, Irene Lorenzen, Helle 

Johannsen, Tina Toft 
Fraværende/afbud Flemming Sørensen 
Møde indkaldt af Jens 
Mødereferent Tina 
Referat til Alle 
Næste møde dato  

 
Dagsorden 

1. Opfølgning på referat og tidligere sager. 
https://www.dyntskelde.dk/landsbylauget/moedereferater/moedereferat-2-juli-2020/ 
2. Nye punkter fra bestyrelsen eller borgere. 
- Gennemgang af regnskabet 
- Generalforsamling 
- Status på Landsbyforum 
- Status på cykelsti 
- Status på Broager 3.0 
- Status på DGI arrangement 
- Punkter vi skal arbejde med i 2021 
3. Bordet rundt. 
4. Økonomi. 
5. Evt. 

 
 

 Emne Beskrivelse 
1 Opfølgning på 

referat 
 Bikubesag 
    Der er ikke kommet yderligere så vi gør ikke mere pt. 
 Borgermøde 
    Pt. kan vi ikke afholde store møder, så vi afventer at situationen ændre sig. 
 Tilsendt spørgeskema 
    Connie tilsendte et spørgeskema som Roy har besvaret. 
 Tilsendt turistskilte 
    Broagerland skiltene skal laugene selv finansiere opdateringen af hvis 
dette ønskes.  
 Møde om cykelsti 
    Der opsamles punkteringer som videregives. Desuden tager Roy forbi 
efterskolen i en spisepause og tager en snak med dem omkring hvorfor 
cykelstien ikke benyttes. 
Roy har desuden rykket kommunen for svar angående skiltningen af stien 
uden at høre svar derfra. Han følger op på mødet snarest 
 Klip af grønne områder 
    Intet nyt. 

 
2 Nye punkter fra 

bestyrelsen eller 
borgere 

 Gennemgang af regnskabet 
    Regnskabet er godkendt af kontrollanterne. Budgettet er på plads for 
2021. 
 Generalforsamling 

https://www.dyntskelde.dk/landsbylauget/moedereferater/moedereferat-2-juli-2020/
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    Vi er nødt til at afvente at afholde generalforsamlingen indtil Covid-19 
situationen er forbedret. Vi melder dette ud sammen med besked om at 
regnskabet er godkendt. 
 Status på Landsbyforum 
    Christoffer og Roy deltog på mødet. Der var udskiftning i bestyrelsen, bl.a. 
gik Agnes gik ud af bestyrelsen.  
Der var et oplæg om en app for samkørsel i nærområdet, dette er afprøvet i 
Horsens området med stor succes. Vi forventer at der kommer mere 
information ud omkring dette.  
 Status på cykelsti 
    Der opsamles punkteringer som videregives. Lauget kontakter kommunen 
for status på cykelstien og næste skridt.  
 Status på Broager 3.0 
    Broager 3.0 har påbegyndt et samarbejde med Ældresagen som tilbyder at 
hjælpe med deres ekspertise mht. evt. etablering af ældreboliger m.v. Der 
arbejdes stadig med projekt-gruppen for at lave en brugbar profil for et evt. 
fælles boligprojekt. Senere møde blev afholdt på Illerslot med forskellige 
interessenter inkl. bustur rundt og se evt. boligmuligheder. 
 Status på DGI-arrangementet. 
    Arrangementet blev aflyst, men alt ligger klar når vi senere vil lave 
tilsvarende arrangement. 
 Punkter vi skal arbejde med i 2021 

1. Henvendelse fra en borger i Skelde om gerne vil bygge om at udvikle 
Bed&Breakfast, dette kan kommunen dog ikke give tilladelse til pga. 
huset ligger i et støjplaget område iflg. Kortmateriale fra 
kommunen. Dette vil vi gerne kigge nærmere ind i for at undersøge 
mulighederne. 

2. 40 km/t områder i Skelde, skal vendes på et borgermøde. Vi kan 
sende en forespørgsel til politiet omkring muligheden for det først, 
ud fra et givet optegnet område. En start kan være 
hastighedsmålinger. 

3. Tyverisikring (Bo-tryg kampagnen) kunne være spændende at få ud 
med mere information. 

3 Bordet rundt  
4 Økonomi  
5 Evt.  

 
 
 
 


